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          Тема ВКР бакалавра: Разработка комплекса мероприятий по техническому перевооружению производства на промышленном предприятии.Цель работы - разработка комплекса мероприятий для технического перевооружения цеха на промышленном предприятии на примере ООО «ТрансКомпани».Работа выполнена на материалах ООО «ТрансКомпани», использование интернет-источников.Использованные методы: Анализ технико-экономических показателей, графические методы, математические методы, статистические методы.Результаты работы:1. Анализ технико-экономических показателей.2. Оценка ситуации на предприятии и выявление существующих проблем.3. Предложение мероприятий по решению выявленных проблем. 4. Экономическое обоснование результатов мероприятий. Область применения результатов ВКР – Организацияуправления на предприятии ООО «ТрансКомпани».Выводы. В выпускной квалификационной работе былорассмотрено использование техническое перевооружение цеха на примере ООО «ТрансКомпани». Проанализированы технико- экономические показатели, выявлены проблемы и предложены мероприятия по их решению. Подводя итог, промышленность является важной составляющей жизни общества, поэтому нужно вкладывать в нее ресурсы. Проблемы, с которыми сталкивается нынешняя промышленность – денежные ресурсы, умственные ресурсы и технологические. На примере ООО «ТрансКомпани» было произведен анализ деятельности предприятия, предложены мероприятия по внедрению нового оборудования с целью повышения эффективности. Исходя из экономического обоснования было выявлено, что внедрение нового оборудования способствует более эффективной работе предприятия.
        

        
          The title of the bachelor graduate qualification work:Development of a set of measures for technical re-equipment of production at an industrial enterprise.The aim of the graduate qualification work is development of a set of measures for the technical re-equipment of a workshop at an industrial enterprise.The work has been carried out on the materials of TransCompany LLC, use of internet sources.Research methods used: Analysis of technical and economic indicators, graphical methods, mathematical methods, statistical methods.The main results of the graduate qualification work:1. Analysis of technical and economic indicators.2. Assessment of the situation in the enterprise and identification of existing problems.3. Proposal of measures to address the identified problems.4. Economic substantiation of the results of the measures.The areas of the graduate qualification work results application –Management organisation at TransCompany LLC.Conclusions of graduate qualification work. In the finalqualification work the use of technical re-equipment of the workshop on the example of LLC "TransCompany" was considered. Technical and economic indicators are analysed, problems are revealed and actions for their decision are offered. To sum up, industry is an important component of the life of society, therefore resources should be invested in it. The problems faced by the present industry are monetary resources, mental resources and technological resources. For existing industries, the situation needs to be analysed, modernised and technologically upgraded. On the example of LLC "TransCompany" was made analysis of the company, proposed measures for the introduction of new equipment to improve efficiency. On the basis of economic substantiation it was revealed that the introduction of new equipment contributes to more effective operation of the enterprise.
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